
Protokół Nr 20/2016 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 

Rady Gminy Cewice 
w dniu 20 stycznia 2016 r. 

Obecni na posiedzeniu: 
1. Jerzy Bańka 
2. I lerbert Rosin 
3. Andrzej Kandzorra 
4. Wiesław Keller 

P rze w o d n i c ząc y K o m i s j i 
Wice p rze wo d n i c ząc y Komisji 
Członek Komisji 
Członek Komisji 

5. Aleksander Nagórski - Członek Komisji 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia Komisji. 
4. Zapoznanie się i zaopiniowanie pism i wniosków, które wpłynęły do Komisji. 
5. Wnioski i opinie Komisji. 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka dokonał otwarcia posiedzenia Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Inwestycji. Stwierdził prawomocność posiedzenia ponieważ obecni byli 
wszyscy członkowie Komisji. 

Pan Jerzy Bańka przedstawił protokół nr 19/2015 z dnia 22 grudnia 2015 r.. który został 
przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Przewodniczący Komisji - Jerzy Bańka przedstawił porządek posiedzenia komisji, który 
został przyjęty jednogłośnie (5 - za). 

Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 20.01.2016 r. zapoznała się i opiniowała n/w pisma: 

a) pismo radnego A. Długiego z. dnia 29.12.2015 r. - wniosek o dokonanie zmian 
w Statucie Gminy Cewice. 

Ponadto Komisja omawiała kwestie doi. budowy "drogi marszałkowskiej" na terenie Gminy 
Cewice. Komisja wystąpiła z wnioskiem o budowę "drogi marszałkowskiej" w miejscowości 
Popowo na odcinku: od końca płyt drogowych w kierunku Dzięcielca do granicy Gminy 
Cewice. 
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Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice na posiedzeniu 
w dniu 20.01.2016 r. wydała następującą opinię: 

1. Wniosek o dokonanie zmian w Statucie Gminy Cewice radnego A. Długiego z dnia 
29.12.2015 r.. Komisja zaopiniowała negatywnie. 

Za przyjęciem niniejszej opinii członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Rady Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 

przeciw - 0. 
wstrzymało się - 0. 

Ponadto Komisja Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji Rady Gminy Cewice 
na posiedzeniu w dniu 20.01.2016 r. wypracowała następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje o budowę "drogi marszałkowskiej" w miejscowości Popowo 
na odcinku: od końca płyt drogowych w kierunku Dzięcielca do granicy Gminy 

Za przyjęciem niniejszego wniosku członkowie Komisji Infrastruktury Komunalnej 
i Inwestycji Rady Gminy Cewice głosowali w następujący sposób: 

za - 5. 
przeciw - 0. 
wstrzymało się - 0. 
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